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VPRAŠANJA IN POBUDE, PODANE NA 12. SEJI OBČINSKEGA SVETA, 

Z ODGOVORI STROKOVNIH SLUŽB  

 

 

Suzana Vodnjov 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-105: 

Po mojih informacijah nekateri občinski prostori v občini Ravne nimajo upravnika. 

Izpostavila bi stavbo Prežihova 24. Hiša je energetsko zelo potratna, nima upravnika, nima 

delilnikov na radiatorjih in dogaja se, da za šestnajst m2 plačujemo 50 evrov mesečno. 

Zato me zanima, koliko mesečno plačuje Rdeči križ, ki ga sofinancira občina oz. vse občine, 

in kdaj se bo uredil upravnik, saj se pritožujejo vsi v tej stavbi. Če pogledate Mladinsko 

knjigo in naprej -  Loto, lahko vidite, da energijo kar mečemo na cesto; nikogar ne brigajo 

stroški, zato bi rada, da se to uredi. 

 

Odgovor:  

Prostori, ki so last občine Ravne na Koroškem, imajo upravnika. Problem pri stavbi 

Prežihova 24 je, da stavba ni v celoti v lasti občine. V prvem in drugem nadstropju opravlja 

upravništvo Stanovanjsko podjetje d.o.o., Ob Suhi 19, Ravne na Koroškem. Lastniki v 

pritličju stavbe po navedbah stanovanjskega podjetja nimajo upravnika. Za namestitev 

delilnikov smo se s stanovanjskim podjetjem že dogovarjali v lanskem letu, vendar do 

realizacije zaradi drugih lastnikov stavbe ni prišlo. Na upravnika smo se ponovno obrnili 

ter ga zaprosili, da prične z aktivnostmi ter na našo pobudo posreduje vsem lastnikom 

stavbe listino, s katero naj podajo soglasje, da se delilniki namestijo v letošnjem 

letu.  Upravnik je listino za podajo soglasja, na kateri so navedeni ponudniki, ki bi izvedli 

namestitev, že posredoval v tem tednu. Za namestitev potrebuje 50 % soglasje. 

 

 

 

Milan Škafar 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-106: 

Da bi zaščitili zemljo, so gradbinci pri študijski knjižnici postavili oranžno rumene kole z 

belo rdečo plastično folijo (že potrgano), kar lepemu kulturnemu objektu močno kazi videz. 

Če zaščita tam mora biti, naj občina najde sredstva za neko solidno ograjico, visoko 40-

50 cm, da bo vse skupaj nekako izgledalo. Še bolje bi bilo, da bi ta del, kjer je bila že 

tradicionalno pot od gimnazije proti knjižnici, polovično presekali, nasuli pesek in naredili 

pešpot, da ljudje normalno hodijo po njej. Zdaj seveda hodijo povsod.  

Podoben predlog sem dal že pred leti, pa zaradi nasprotovanja Zavoda za varstvo kulturne 

dediščine ni bil uresničen. 

 

Odgovor:  

Ne tako dolgo nazaj, ob gradnji kanalizacije, se je dostop do knjižnice skozi obokan prehod  

spremenil: namesto  peščene podlage, ki se je skozi leta nekako le prijela (pesek bi sicer 

moral biti bolj droben, enak kot v parku, da se manj melje), ni pa bila vsem všečna. Kljub 

temu, da je bila pot funkcionalna, se je tam nasula zemlja, površina pa zatravila. Zdaj se 

tisto, na kar je strokovna služba občine opozarjala že ob nanašanju zemlje, dejansko 

izkazalo kot upravičen zadržek, in tu vam pritrjujemo. Ponovno bo treba nasuti pesek in 

se torej bolj kot ne vrniti k projektirani rešitvi, saj travnate površine v mokrih mesecih 

postanejo blatne in neprehodne, če se po njih hodi v skupinah, po več skupaj in ne v 

gosjem redu.  
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Zaščita s količki, ki so v resnici previsoki, je nameščena začasno, kot izhod v sili,  da v 

zimskih mesecih preprečimo oz. omilimo vnašanje blata v notranjost objektov. Vsekakor 

pa tam ne smemo postavljati kake trajne ograjice,  ker ta preprosto ni potrebna.  Potrebno 

pa je (takoj, ko bo vreme dopuščalo in bodo tla bolj suha) širše območje dostopa posuti z 

drobnim  peskom – to je edina strokovna in funkcionalna rešitev.  

 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-107 

Od lokala Preša oz. trgovine Spar proti železarni stojijo avtomobili, kamioni in še marsikaj, 

ni pa tam niti enega koša. Povsod so odpadki. Poleti, ko jih malo zaraste trava, se to ne 

vidi, zato pa je treba to območje čimprej očistiti. Treba je namestiti posode za odlaganje 

odpadkov, da jih lahko tisti, ki tam parkirajo, kam odlagajo. 

 

Odgovor:  

Zadeva je urejena.  

 

 

 

 

Vera Krajnc 

Vprašanje-pobuda 14/18-108 

Nekaj občank in občanov se je obrnilo name, naj prenesem njihovo pobudo. Vsi so ocenili 

predbožične aktivnosti kot zelo dobre,  vendar menijo, da je prostor na Partizanski ulici, 

kjer so se prireditve odvijale, preveč skrit oz. zaprt. Predlagajo, da bi se dogajanja 

prestavila na bolj odprt prostor pred Tušem ali na tržnico. Tako bile prireditve tudi bolj 

obiskane.  

 

Odgovor: 

Pobuda smo posredovali Zavodu za kulturo, šport, turizem mladinske dejavnosti Ravne na 

Koroškem, ki je organizator prireditev s področja turizma. Direktor ZKŠTM je pisno 

zagotovil, da bo poskusil narediti vse, da letošnji december prireditve premakne na trg in 

da tam naredijo kvaliteten zabavni program. Dogajanje na Partizanski ulici v letu 2015 pa 

je bilo organizirano s strani zavoda Zvočni vrt, ki ima tam sedež, in tako bo tudi v prihodnje 

na tej lokaciji organiziral prireditve. Obenem pa ima tudi občina interes, da se oživlja 

mestno jedro, ki se je na račun trgovskih centrov žal v preteklosti osiromašilo.  

 

 

 

                               Župan 

        Občine Ravne na Koroškem 

                  dr. Tomaž Rožen  
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